

勒星頓中文學校
幼稚園教學內容
Kindergarten Curriculum

Updated on April 10, 2015

幼小班--

主要是讓小朋友熟悉說中文的環境。課程包括簡易美勞，故事時間及唱遊，讓小朋友練習中文聽力，並有機會開口練習說中文。

Focus on listening and speaking. It includes crafts, songs, games and stories. By participating in these activities children improve their Chinese listening and understanding skills. They will be encouraged to use Chinese language to interact with their peers and the teacher.

幼中班--

中班教學內容以介紹37個注音符號為主，課程中也會包括一些簡易的國字。教學範圍也包括，唱遊，勞作，遊戲和介紹日常生活日。

The prime focus of K2's curriculum is teaching the 37 Chinese phonetic symbols (Zhuyin) and some basic Chinese characters. Program also includes songs, crafts, games and introduction of Chinese lifestyle and festivities.

幼大班--

大班教學內容包括復習及熟悉37個注音符號和結合韻母。重點在於拼音練習，四聲的辨認，應用注音符號讀寫簡單詞句，以及認識簡易國字，尤其是和部首有關的國字。課程中也包括介紹中文文字構，中華文化，節日及童謠。本校提供課本及作業本，老師每週會指派作業。

In K3 students will review and achieve proficiency in the 37 Chinese phonetic symbols (Zhuyin) and diphthongs. The prime focus of K3's curriculum is vowel-consonant combination and the 4 tones recognition. Using the Zhuyin symbols students will be able to read and write simple sentences. Basic Chinese characters, radicals, Chinese culture and nursery rhymes are included in K3's program as well. Students receive a textbook and a workbook. Weekly homework assignment is expected.